
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 2/2/2024 
 
Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Αιτήματα αθλητικών ερασιτεχνικών σωματείων του νοτίου Αιγαίου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση αθλητικών παραγόντων ερασιτεχνικών σωματείων που 
δραστηριοποιούνται στα νησιά του νοτίου Αιγαίου, ασάφεια επικρατεί σχετικά με το ύψος 
της εφάπαξ οικονομικής βοήθειας που εξαγγέλθηκε από την Πολιτεία για την οικονομική 
στήριξή τους. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι δικαιούχοι της εφάπαξ οικονομικής ενίσχυσης 
είναι τα ερασιτεχνικά αθλητικά σωματεία, που φέρουν ειδική αθλητική αναγνώριση με 
απόφαση αρμοδίου οργάνου της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού (Γ.Γ.Α.), έχουν 
ολοκληρώσει την αίτηση για την εγγραφή τους στο ηλεκτρονικό μητρώο ερασιτεχνικών 
αθλητικών σωματείων και πληρούν τα κριτήρια του σχετικού ΦΕΚ. Θεωρούν οι ως άνω 
ότι δεν έχει πλήρως αποσαφηνιστεί το ύψος της εφάπαξ οικονομικής ενίσχυσης, καθώς 
υπάρχουν αντικρουόμενες ανακοινώσεις από τους αρμόδιους φορείς, αθλητικούς 
παράγοντες της περιοχής τους και τους τοπικούς Βουλευτές. Ζητούν οι ως άνω να δοθούν 
τόσο οι σχετικές εξηγήσεις όσο και η οικονομική ενίσχυση από την Πολιτεία, ώστε αφενός 
να εξυπηρετηθεί μέρος των τρεχουσών οικονομικών αναγκών των σωματείων τους, να 
προχωρήσουν έγκαιρα σε μελλοντικούς σχεδιασμούς και αφετέρου να υπάρχει διαφάνεια 
στην όλη διαδικασία. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνουν αποδεκτά τα παραπάνω 
αιτήματα των αθλητικών ερασιτεχνικών σωματείων των νησιών του νοτίου Αιγαίου; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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